

## Offers school year 2025/2026 – Registration Formalities

English	German
<p><b>Music school:</b> The International Music School Berlin (<a href="https://www.musik-schule-berlin.de">https://www.musik-schule-berlin.de</a>) currently offers guitar and piano lessons on Mondays to Thursdays between 4:00 p.m. and 6:30 p.m. and on Fridays between 2:00 p.m. and 6:30 p.m. If you are interested, please contact Ms. Kuznetskaya directly by email. She can tell you whether there are still places available and what the conditions are. Please state in your email that this is an Extra-C course at Wangari Maathai International School to make it easier to assign you to the right course. Contact: <a href="mailto:info@ims-berlin.de">info@ims-berlin.de</a></p>	<p><b>Musikschule:</b> Die Internationale Musikschule Berlin (<a href="https://www.musik-schule-berlin.de">https://www.musik-schule-berlin.de</a>) bietet derzeit montags bis donnerstags zwischen 16:00 und 18:30 Uhr und freitags zwischen 14:00 und 18:30 Uhr Gitarren- und Klavierunterricht an. Bei Interesse wenden Sie sich bitte persönlich per E-Mail an Frau Kuznetskaya. Sie kann Ihnen sagen, ob es noch freie Kapazitäten gibt und wie die Rahmenbedingungen sind. Bitte geben Sie in der E-Mail an, dass es sich um einen Extra-C-Kurs an der Wangari Maathai International School handelt, um die Zuordnung zu vereinfachen. Kontakt: <a href="mailto:info@ims-berlin.de">info@ims-berlin.de</a></p>
<p><b>Football:</b> Mr Oskar Schlembach from Talente Förderung Berlin e.V. offers a varied football programme with coordination and cross-sport elements for children on Tuesdays and Thursdays from 4:00 to 5:00 p.m. If you are interested, please register at: <a href="mailto:kontakt@tfberlin.com">kontakt@tfberlin.com</a></p>	<p><b>Fußball:</b> Herr Oskar Schlembach von der Talente Förderung Berlin e.V. bietet Dienstags und Donnerstags jeweils von 16-17 Uhr den Kindern ein abwechslungsreiches Fußballprogramm mit koordinativen und sportübergreifenden Elementen an. Melden Sie sich bei Interesse unter: <a href="mailto:kontakt@tfberlin.com">kontakt@tfberlin.com</a></p>
<p><b>Chess:</b> Chess: Mr Held will be teaching chess to the children on Monday. Beginners and advanced players are welcome. To register, please use the following email: <a href="mailto:address.mommeheld@gmail.com">address.mommeheld@gmail.com</a></p>	<p>Schach: Herr Held wird am Montag die Kinder im Schach anleiten. Anfänger und Fortgeschrittenen sind willkommen. Zur Anmeldung nutzen sie bitte folgende Mailadresse: <a href="mailto:mommeheld@gmail.com">mommeheld@gmail.com</a></p>
<p><b>Dance:</b> Ms Daniela Thiele offers classes for children on Fridays at 2 p.m. and 3 p.m. The course focuses on dance exercises and basic steps that enable children to express themselves creatively through dance. For example, dance stories and improvisation</p>	<p><b>Tanzen:</b> Frau Daniela Thiele bietet den Kindern freitags um jeweils 14 und 15 Uhr. Im Mittelpunkt des Kurses liegen Tanzübungen und Grundschritte, die es den Kindern ermöglichen sich kreativ und tänzerisch auszudrücken. Zum</p>

<p>exercises are used to train imagination, expression, coordination, and rhythm. If you are interested, please register at: <a href="mailto:post@danielathiele.com">post@danielathiele.com</a></p>	<p>Beispiel werden mit Tanzgeschichten und Improvisationsübungen Phantasie, Ausdruck, Koordination und Rhythmus geschult. Bei Interesse melden Sie sich bitte unter: <a href="mailto:post@danielathiele.com">post@danielathiele.com</a></p>
<p><b>Taekwondo:</b> Taekwondo (<a href="http://www.uscuma-ev.de">www.uscuma-ev.de</a>) is a Korean martial art that your child will learn in a fun and supportive environment. The values of martial arts, including courtesy, integrity, perseverance, self-control, and teamwork, are taught. Every Thursday from 4 to 5 p.m.! If you are interested, please register at: <a href="mailto:simeiche@googlemail.com">simeiche@googlemail.com</a></p>	<p><b>Anmeldung Taekwondo:</b> Taekwondo ( <a href="http://www.uscuma-ev.de">www.uscuma-ev.de</a>) ist eine koreanische Kampfsportart, die Ihr Kind in einer unterhaltsamen und unterstützenden Umgebung erlernen wird. es werden die Werte der Kampfkunst und die Wichtigkeit von Höflichkeit, Integrität, Ausdauer, Selbstkontrolle und Teamwork gelehrt. Immer donnerstags 16-17 Uhr! Bei Interesse melden Sie sich bitte unter: <a href="mailto:simeiche@googlemail.com">simeiche@googlemail.com</a></p>
<p><b>Instrument Carousel:</b> discovering music through play The instrument carousel is the ideal introduction to the world of music for children. Over the course of a school year, they learn about notes, rhythm and singing in a playful way and try out different instruments one after the other: piano, cello, drums, guitar, violin and recorder. Each instrument is played for 1-2 months, allowing each child to find their personal favourite instrument – without pressure and with the joy of trying things out. At the end of the year, each child creates a picture of their favourite instrument, which they take home as an individual certificate. In a final meeting, parents receive a well-founded recommendation for their child's further musical development. A holistic, creative and motivating introduction to music – with joy, curiosity and inspiration! Free trial lesson for everyone! What makes our course special: It is led by Lana Grün – a renowned Berlin musician and Pädagogin. <a href="mailto:lanagrue@gmail.com">lanagrue@gmail.com</a></p>	<p><b>Instrumentenkarussell:</b> Musik spielerisch entdecken Das Instrumentenkarussell ist der ideale Einstieg für Kinder in die Welt der Musik. Über ein Schuljahr hinweg lernen sie spielerisch Noten, Rhythmus und Gesang kennen und probieren nacheinander verschiedene Instrumente aus: Klavier, Cello, Schlagzeug, Gitarre, Violine und Blockflöte. Jedes Instrument wird 1- 2 Monate gespielt. So findet jedes Kind sein persönliches Lieblingsinstrument – ohne Druck und mit Freude am Ausprobieren.  Am Ende des Jahres gestaltet jedes Kind ein Bild seines Lieblingsinstruments, das als individuelles Zertifikat mit nach Hause genommen wird. In einem abschließenden Gespräch erhalten die Eltern eine fundierte Empfehlung für die weitere musikalische Förderung ihres Kindes.</p>

Ein ganzheitlicher, kreativer und motivierender Weg in die Musik  
– mit Freude, Neugier und Inspiration!

Kostenlose Schnupperstunde für alle!

Das Besondere an unserem Kurs:

Geleitet wird er von Lana Grün - einer renommierten Berliner  
Musikerin und Pädagogin. [lanagruen@gmail.com](mailto:lanagruen@gmail.com)